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Abstract (en)
[origin: WO8301085A1] With dormer windows of any inclination and orientation, it should be possible to adjust the sunshade effect throughout the
year and to have at the same time a good transparence to daylight. To this effect, there is used a prismatic plate, flat at the outside, and which is
provided inside with parallel prismatic bars (P) having a surface (P1) free of reflecting layer on the right angle side. According to the invention, the
other surface on the side (P2) is provided with a reflecting layer and forms with the non reflecting surface a right angle. Furthermore, the prismatic
bars are arranged perpendicularly to the intersection line (L) which is defined by the intersection plane (M) with which the solar beams, during
the longest day, form the maximum incidence angle, psi max with respect to the plane of the window (F). For the angle alpha of the base of the
non reflecting surface (P1), a value may be selected with which there is obtained a sunshade effect and at the same time optimum conditions of
transparency to daylight.

Abstract (fr)
Avec des lucarnes ayant une inclinaison et une orientation quelconques on doit pouvoir régler l'effet pare-soleil pendant toute l'année et avoir en
même temps une bonne transparence à la lumière du jour. Dans ce but, on utilise une plaque prismatique plane à l'extérieur et qui présente à
l'intérieur des barres prismatiques (P) parallèles ayant une surface (P1) sur le côté de l'angle droit sans couche réfléchissante. D'après l'invention,
l'autre surface sur le côté (P2) présente une couche réfléchissante et forme avec la surface non réfléchissante un angle droit. De plus, les barres
prismatiques sont disposées perpendiculairement à la ligne d'intersection (L) qui est déterminée par le plan d'intersection (M) avec lequel les rayons
du soleil pendant le jour le plus long forment l'angle d'incidence maximum psi max par rapport au plan de la fenêtre (F). On peut choisir pour l'angle
alpha de base de la surface (P1) non réfléchissante une valeur avec laquelle on obtient un effet pare-soleil et en même temps des conditions
optimales de transparence à la lumière du jour.
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